

Présentation Eléonore Nicolas.

*Guide conférencière, autrice, metteuse en scène et un peu clown, Eléonore Nicolas met tous ses talents et son amour des mots, au service de ses visites guidées, qu'elle conçoit comme des spectacles, afin de rendre l'histoire vivante et à la portée de tous.*

*Vous rêvez d'une vie de château ? Avec à la visite en ligne d'Eléonore, Versailles s'invite chez vous. Grâce à de nombreuses anecdotes, préparez-vous à rencontrer le Roi Soleil en personne et à ce que votre salon se transforme en Galerie des Glaces.*

As a French storyteller, tour guide, stage director and a little bit of a clown, Eleonore Nicolas loves bringing history to life. Her imagination and love for words inspire her to conceive guided tours like spectacles, and make French heritage accessible to all.

Who has never dreamed of a *château life*? With Eleonore's virtual tour of Versailles, discover fascinating anecdotes and get ready to meet the *Sun King*, while your living room gets transformed into the *Galerie des Glaces*. Put your earphones on and be ready to plunge into French History!